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979937 

Openbaar 

Marieke Munneke Smeets 

Heroverweging inrichting overweg Comeniuslaan 

 

1. Kennisnemen van 
Standpunt college inzake heroverweging  inrichting overweg Comeniuslaan/Zwarteweg.  
 

2. Inleiding 

Het college voelde zich, op basis van recente ontwikkelingen, voor een dilemma gesteld. De vraag die 

voorlag was of de Comeniuslaan moest worden ingericht, zoals eerder is besloten, of als overweg voor 

langzaam verkeer. Een dergelijke heroverweging is de bevoegdheid van het college. Toch achtte het 

college het gepast om het dilemma in een open gedachtewisseling voor te leggen aan de raadsfracties. 

De visie van de fracties  zou het college dan mee laten wegen in zijn eigen standpunt. 

 

3. Kernboodschap 

Het college van Gooise Meren neemt geen nieuwe besluiten over de overweg aan de Comeniuslaan. 

Het college heeft in 2016 het besluit genomen dat deze overweg open blijft voor snel en langzaam 

verkeer. Dat besluit blijft gehandhaafd. 

Dat geldt ook voor het besluit dat het college in februari 2018 heeft genomen over de inrichting van de 

wegvakken bij deze overweg. Het college sprak destijds de voorkeur uit voor een inrichting tot 

fietsstraat waarbij de auto te gast is. Die inrichting zal ter hand worden genomen. 

Het college had de fracties graag meer tijd gegund om zich een mening te vormen. Helaas was dat door 

tijdsdruk niet mogelijk. Het college betreurt dat en wil de fracties bedanken voor hun flexibele 

opstelling in deze. De diverse partijen zijn tijdig met een heldere reactie gekomen over de inrichting van 

de overweg Comeniuslaan.  

 

4. Consequenties  

Geen. De bestaande besluiten omtrent de inrichting van de overweg blijven van kracht.   

 

5. Communicatie en participatie 

De gemeenteraad wordt door het college geïnformeerd via deze raadsmededeling. De media worden 

op de hoogte gebracht via een persbericht met dezelfde strekking als de RM. Burgemeester ter Heegde 

stelt de directie van ProRail op de hoogte van de stand van zaken.  

        

6. Vervolg 

De gemeente kan nu verder met de inrichting van deze overweg en de wegvakken. 

Burgemeester Ter Heegde heeft toegezegd dat samen met de raad het gevolgde proces wordt 

geëvalueerd, met het doel hier lering uit te trekken voor de toekomst.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

P.U.L.M. Coesmans    drs.H.M.W. ter Heegde 

Loco-secretaris             Burgemeester 

 


